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Milton Lövgren har utsetts till Årets Viljan 2016. 
Läs mer på sidan 4.
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Redaktörens och ledarens sida

Kampens redaktion består av: Göran Svenson, Elin Rindstig, Marie Mikkelsen, Elisabet 
Mikkelsen, Stina Lind och David Svenson. Material skickas med fördel till redaktören på 
ordf@sokviljan.se.

SOK Viljan startar projekt Hitta ut  Oskarshamn den 
29 april. Läs mer på sidan 6-7.

Säsongerna gick ihop den 
gångna veckan. Först var vi 
ett gäng som sprang Pan-våren 
i härliga Frisebodaterrängen. 
Sen kom snön och 
skidsektionen agerade snabbt 
och fi xade aktiviteter. Torsdag 
skidavslutning med Nattvasan 
vid stugan och lördag Barnens 
Vasalopp och KM. Det 
sistnämnda hängde dock på en 
skör minusgrad men med en 
stor skottningsinsats och lite 
tur blev det en härlig och solig 
skiddag på Havslättsglaciären. 
Riktigt skönt för skidåkarna 
som haft en motig vinter med 
ånyo inställt Oskarshamnslopp. 
I det här numret av Kampen 
slutredovisar vi skidsäsongen 
med bland annat Elisabets 

berättelse om Folksam Cup 
i Torsby. Sen går vi över 
på OL och Stina skildrar 
Åhus-helgen 3-5 mars och 
Elin med fl era var på Orion 
Junior Camp en vecka 
senare.
”Det är mycket nu”, som det 
brukar heta. Förberedelserna 
för lansering av Hitta 
ut är inne i slutskedet 
och kartan går snart till 
tryckeriet. Samtidigt 
pågår diskussioner om 
ett eventuellt O-ringen i 
Oskarshamn 2022. Läs mer 
om båda dessa händelser 
i Kampen. Vidare är vi 
ju med och arrangerar 

Oskarshamns Stadslopp 6 juli, 
DM MTB-O 9 september och 
DM långdistans dagen efter. Så 
nog fi nns det att göra i Viljan. 
Samtidigt fi nns ju det ”vanliga” 
klubbarbetet där hela tiden, till 
exempel ungdomskurserna 
i orientering som snart drar 
igång igen. 
Vi gratulerar allas vår ”Mille” 
till utmärkelsen Årets Viljan 

2016, mycket välförtjänt 
och jag kan berätta att han i 
skrivande stund är igång med 
nya projekt! 
Vi får också plats med 
Vasaloppsresultaten, lite 
nyheter från tipsfronten och 
Manfred redogör för läget med 
MTB-O och den nya kommitté 
som bildats.
Inför OL-säsongen har vi fått 
ett ”nygammalt” nyförvärv då 
Petra Olejnik återvänder till 
moderklubben efter några år 
i Skogsfalken då hon gick på 
OL-gymnasiet i Olofström. 
Petra har ju funnits i gänget 
hela tiden, bland annat som 
Tabata-ledare på gympan 
och vi hälsar henne nu även 
välkommen tillbaka i Viljans 
tävlingsdress.
Nästa nummer av Kampen ska 
komma ut innan midsommar 
och om du vill bidra med 
text, bilder eller tips behöver 
du göra det senast 13 juni.

/Göran
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O-ringen i Oskarshamn 2022??
Frågan ställdes till Viljan av 
O-ringen AB i november i 
samband med Smålands OF:s 
novemberkonferens. Vi fi ck i 
uppdrag att samla ihop länets 
klubbar och utröna eventuellt 
intresse och ”ideell glöd” 
som man uttrycker det. Efter 
diskussion i styrelsen bjöd vi 
in övriga länsklubbar till en 
välbesökt informationsträff  i 
klubbstugan den 1 februari. 
O-ringens VD Henrik Boström 
presenterade projektet och 
vi fi ck även lyssna till Maria 
Kraff t Helgesson som var 
generalsekreterare för O-ringen 
i Borås 2015. 
Efter detta har vi försökt känna 
av stämningen i klubben om 
den ”ideella glöden” fi nns 
för att arrangera O-ringen om 
drygt fem år. Jag tillsammans 
med Åsa och Tord har träff at 
kommunen och Attraktiva 
Oskarshamn och fått klart 
för oss att kommunen är 
mycket intresserad att vara 
värdkommun. Kommunen 
fi ck den 2 februari en grundlig 
genomgång från Henrik 
Boström som man upplevde 
som mycket proff sig och 
genomarbetad.
Henrik Boström kommer 
tillbaka till Oskarshamn för 
nya möten 3-4 maj och då 
förväntar han sig ett svar om 
vi är beredda att gå vidare. Det 
ska noga påpekas att med att 
gå vidare menas en utredning 
under hösten för att ta reda på 
om det fi nns förutsättningar 
för att genomföra O-ringen. 

Det är alltså inte ett ja till att 
arrangera i det här läget. Efter 
utredningen, om den faller väl 
ut, fattar O-ringen AB beslut 
i januari-februari 2018. Det 
framgår av presentationen 
att det är stor skillnad i 
arbetsinsats numera jämfört 
för 5-10 år sedan. O-ringen 
AB tar ett mycket större ansvar 
för de tunga bitarna, såsom 
sekretariat/data, transporter och 
centralort. De lokala klubbarna 
är huvudsakligen ansvariga för 

tävlingsdelen, dvs karta, banor, 
start och mål med mera.
Närmast har vi tänkt bjuda in 
alla förtroendevalda i Viljan 
och även representanter för 
övriga länsklubbar till ett nytt 
informationsmöte i slutet av 
mars. Där kommer vi även ha 
möjlighet att prata med och 
ställa frågor till ansvariga vid 
årets O-ringen i Värmland. 
Efter det kommer frågan på 
styrelsens bord den 10 april 

för beslut hur vi ställer oss till 
fortsättningen av processen, 
dvs vad vi ska svara på frågan 
i början av maj. Styrelsen 
kommer även att väga in vad 
övriga länsklubbar svarat. Vi 
återkommer med ytterligare 
information efter det.

/Göran

Henrik Boström, O-ring-
ens VD och Maria Kraff t 
Helgesson, general-
sekreterare O-ringen 
2015, medverkade vid 
informationsträff en 1 
februari.
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Årets Viljan - de nominerade - och vinnaren
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Skidvintern

Skidsäsongen tog ju en 
rivstart med över en vecka 
med preparerade spår redan 
i november. Men sen tog det 
roliga slut ett bra tag tills nästa 
snöfall infall sig. 
Vad göra? Jo, det fi ck bli några 
tunga varv på rullskidor runt 
Döderhultsdalen på grusiga 
cykelbanor på tisdagar. På 
lördagarna fi ck vi glädjas och 
tröttas av Tonnas givande 
barmarksträning vid Stugan. 
Efter nyår kom snön tillbaka om 
än i mindre mängd men dock 
så efterlängtad. Helgen 7-8 
januari var både skidlekplatsen 
och 4.5 km slingan i bra 
skick. Tyvärr så infann sig ett 
mildväder direkt efter helgen 
och då kunde vi bara använda 
lekplatsen. Den blev fl itigt 
använd stora delar av vintern då 
ett tunt men slitstarkt snötäcke 
täckte ytan. Många givande 
träningspass blev det med 
rugby, lekar och skicrossbanor. 
Ungdomarna övade upp en 
imponerande balans när de 
skulle slalomköra runt koner, 
åka orgeltramp och backa 
genom portar. Skidlekplatsen 
och vissa veckor även 
skidängen har varit räddningen 
denna snöfattiga vinter.
Vårt egna långlopp fi ck för 
fjärde gången i rad ställas in 
men glädjande nog kunde 
vi genomföra en deltävling 
i Supercupen. Det tack vare 
ett stort förarbete av Janne 
J och Sven med hjälp av 
tappra veteraner. Det blev en 

kanonkväll på hundängen i 
Havslätt med fi na hårda spår 
i strålande månsken. Viljan 
kunde mönstra hela 12 deltagare 
av totalt 24 åkare denna kväll. 
Lysande. De övriga fyra 
deltävlingarna genomfördes 
i Alstermo och Nybro. I 
Pölder Cup som omfattar 
hela Småland har vi varit 
representerade av Elisabet. Där 
har Elisabet kvalifi cerat sig till 
den rikomfattande Folksam-
cup fi nalen i Torsby (se separat 
artikel). Vasaloppet har åkts av 
ett 20 tal åkare från Viljan med 
Mats-Olof Lingersjö i spets 
med 5.48 tim. Vasaloppsveckan 
brukar vara slutet för åkare på 
våra breddgrader, men inte 
detta år. För samma dag vräker 
det ner snö!!
Vad göra? Jo, ut med skotrarna 
igen och nu kunde vi öppna 4.5 
km slingan igen. 
Så tisdagen den 7 
mars fullkomligt 
vimlar det av 
skidåkare i mörkret 
runt Klubbstugan. 
Märkligt men kul. 
Detta inspirerade 
oss i sektionen att 
försöka få till en 
avslutning. På kort 
varsel ordnades 
med inspiration 
av Vasaloppet en 
Ungdomsnattvasa 
med start och mål 
på skidlekplatsen. 
Ungdomarna åkte 
två och två med 

pannlampa två varv på 4.5 
kilometersspåret. Alla fi ck 
blåbärssoppa och var nöjda och 
glada efteråt. Trots lite snö och 
lite tapp av aktiva ungdomar 
så har vi som varit där haft en 
rolig vinter.
Som en extra bonus så kunde 
vi nu också arrangera KM 
och Barnens Vasalopp på 
Hundängen i Havslätt. 
                                                                          /
för skidsektionen, Våge.
                                                                       

Artikelförfattaren med 
fru klara för start i KM, 
det blev seger för båda.
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Hitta ut - Oskarshamn 2017

Nu är det inte långt kvar!
Under början av det här 
året har ett intensivt arbete 
pågått med att få kartan 
klar och få klart med våra 
samarbetspartners. När du har 
detta nummer av Kampen i din 
hand (eller på din skärm) så 
har all information till kartan 
satts ihop och den har skickats 
för slutdesign.
Kartan kommer att 
distribueras med OT lördagen 
den 29/4 och då fi nns 60 
checkpoints redo att besöka.
För dem som inte har OT fi nns 
kartan att hämta på följande 10 
utlämningsställen:

- Biblioteket

- Coop Extra

- Coop Kolberga

- Friskvårdshuset

- First Camp

- ICA Maxi

- Melchiors bokhandel

- Arena Oskarshamn

- Turistbyrån

Utöver de 60 checkpoints som 
fi nns utplacerade från början 
så kommer vi att arrangera 
fyra checkpointsläpp, då det 
vid varje tillfälle släpps tio nya 
checkpoints. 

De fyra checkpointsläppen är
- 27 maj, 

Tolvskillingsmarken

- 6 juli, Oskarshamns 
Stadslopp 

- 5 augusti, ICA Maxi 

- 10 september, 
Hycklinge i samband 
med lång-DM

Genom att logga en eller 
fl era checkpoints är man med 
i utlottning av priser till ett 
totalt värde av drygt 20 000 kr 
totalt över säsongen. 
På varje checkpoint fi nns en 
bokstavskod.  För att logga en 
checkpoint kan man antingen 
logga in på hemsidan www.
hittaut.nu och registrera sig 
som användare eller ladda ner 
appen hittaut i telefonen och 
logga direkt på plats. 
I samband med 
checkpointsläppen kommer 
vi att försöka profi lera oss 
med HittaUt för att nå ut till 
så många som möjligt. Vi 
söker nu 10-15 intresserade 
klubbmedlemmar som vill 
vara med och sprida detta 
framgångsrika koncept till 
allmänheten. Förutom möten 
med människor lockar vi med 
en kort utbildning och en 
snygg tröja! Är du intresserad 
– hör av dig till Tord eller Åsa.
Vi hoppas nu att alla vi i 
SOK Viljan hjälps åt att 
sprida information om 
HittaUt till vänner och 
bekanta! Tveka inte att 

övertyga dem ni möter om 
Hittauts förträffl  ighet och vid 
behov hjälpa till med hemsida 
eller app. Ju fl er deltagare vi 
har desto bättre förutsättningar 
får vi om vi vill genomföra 
HittaUt kommande år!

Åsa Bergfors och Tord 
Hultberg
Projektledare för Hitta Ut 
Oskarshamn

Samarbe-
te för ett 
friskare 
Oskars-
hamn
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Hitta ut - Oskarshamn 2017

Den här annonsen plus några olika varianter kommer att synas mycket i 
stan under våren, i tidningar och på led-skärmar på olika ställen.
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Skidor - resultat från Vasaloppet

Carola Petersson 
åkte Öppte spår 
och Jerker Hagman   
Vasaloppet.

Viktiga datum i Viljan 2017:

- 29 april Start för Hitta ut
- 6 juli Stadsloppet
- 9 sept DM MTB-O
- 10 sept DM långdistans
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Bildsvepet - skidor

Elisabet Mikkel-
sen är en av våra 
fl itigaste skidåkare. 
Ovan på Folksam 
Cup i Torsby och 
här till vänster på 
GM i Tranemo.
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Säsongens första OL-tävling

Stina Lind på språng mot två fjärdeplatser i säsongspremiären i Åhus.

Pan-Våren 2017
Fredagen den 3 mars startade 
vi orienteringssäsongen med 
en tävlingshelg i Åhus. Helgen 
bestod av 4 st tävlingar. En 
nattävling, en medeldistans, 
en sprint och en långdistans. 
Från Viljan sprang 6 st. Bäst 
på natten var Leif Carlsson 
som kom på en 2:a plats i H60. 
Själv kom jag på en 19:de plats. 
Banorna bestod av fl era slingor 
som utgick från ett så kallat 
bo, vilket gjorde att det var lätt 
att blanda ihop kontrollerna. 
Det var just det jag gjorde, jag 
blandade ihop 6;an och 9:an. 
Detta gjorde att jag tappade 
bort mig totalt. Jag, pappa och 
Oskar bodde på ett vandrarhem 
i Kristianstad. De andra bodde 
i stugor i Åhus. 
Lördagens tävling bestod av en 
medeldistans. Eftersom att det 

var väldigt fl ackt var det väldigt 
snabblöpt. Själv slutade jag på 
en 4:de plats i D14. Bäst var 
Göran Svenson som slutade 
på en 2:a plats. Så klart fi ck vi 
träff a Jossan och lilla Malte, 
som var på sin första tävling. 
På förmiddagen var det också 
ett traillopp. Det fanns 2 olika 
distanser, 5 km eller 10 km. På 
10 km vann Oskar Lind med 2 
minuter!!
Sista tävlingen på söndagen 
var en långdistans. Denna 
tävling var mer kuperad än 

lördagens tävling. Tävlingarna 
hölls i strandmiljö, och därför 
var det jobbigt att springa. 
Denna dag slutade jag också 
på en delad 4:de plats. Också 
denna dag var Göran Svenson 
bäst från klubben, med en 3:e 
plats i H65. 
Denna helg var en rolig start på 
säsongen och nästa år hoppas 
jag att fl er från klubben följer 
med!!
  // Stina Lind. 



I helgen (10-12/4) var det 
Junior camp i Jämjö. Från 
Viljan var det tänkt att det 
skulle vara sju ungdomar men 
Vendela blev sjuk så de som 
åkte var: Theo, Tuva, Stina, 
Olle, Elin och Axel. Junior 
camp är ett träningsläger för 
ungdomar mellan 13 och18 år. 
Lägret inleds med en speciell 
natt ”tävling” på fredagen. 
”Tävlingen” kallas stjärnnatten 
och brukar skilja sig ganska 
mycket från en vanlig nattbana. 
Banorna brukar vara väldigt 
utgaffl  ade och det är få som 
har samma bana, alla i samma 
klass startar samtidigt och först 
i mål vinner. Vi bor på en skola 
i Jämjö som heter Jändelskolan 
och i år fi ck Viljan ett eget 
rum längst bort från matsalen 
och ingången, så man kan 
säga att vi fi ck lite mer träning 
än de andra. Lägret är till för 

att utveckla sin teknik så på 
lördagen var det två olika slags 
teknikövningar. Den första 
var en momentbana som hade 
olika svårigheter under vägen. 
Den andra teknikbanan var ett 
kontrollplock. Den kortaste 
banan var ca 3,5 km och hade 
ca 25 kontroller. Det var alltså 
väldigt tätt med kontroller och 
anledningen var att öva på att 
byta riktning och springa fort 
samtidigt. På lördagskvällen 
fi ck vi lyssna till Johan 
Runesson som föreläste om 
sin tid som junior och sedan 
var det dags för mello på 
storbildskärmen i matsalen. 
Söndagsträningen var 
frivals-ol. Frivals-ol 
betyder att det fi nns t ex 
30 kontroller på kartan 
men du ska bara ta några 
av dem. Det betyder att 
du får springa till vilka 

kontroller som helst på kartan. 
Den här träningen passade 
Viljanungdomarna väldigt bra 
för Axel vann H14 och Olle 
kom 3:a i samma klass, Tuva 
kom även 6:a i D16. Junior 
camp är ett utav de läger jag 
hoppas att fl er Viljanungdomar 
vill följa med till nästa år 
eftersom man lär sig väldigt 
mycket och har kul på vägen. :)

/Elin Rindstig

11

Orion Junior Camp

Nedan en bild från 
träningsdagen för äldre 
ungdomar i zonen i 
februari..
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Bildsvepet - skidor

Längst upp start för Natt-
vasan den 9 mars, sedan 
fi nalen i Supercupen och 
till höger stilstudie på 
Emil
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Tipspromenader
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Skidor - Folksam Cup
Årets smålandslag till Folksam 
Cup bestod av 10 killar och 
6 tjejer. Dessutom var det 4 
vallare och 2 ledare. Johan 
Aulin från Eksjö SOK var 
min vallare och Ann Aulin 
och mamma var våra ledare. 
Vi åkte hemifrån halv 6 på 
torsdagsmorgonen. Vid 8 gick 
bussen från Jönköping och 
så åkte vi mot Mjölby där vi 
plockade upp Östergötlands 
lag. 

När vi kom upp till Torsby 
checkade vi snabbt in i vårt 
klassrum och bytte om för 
att åka till skidstadion där vi 
fi ck testa tävlingsbanorna. 
Tävlingsbanorna var rejält 
kuperade både uppför och 
utför. Det killade rejält i magen 
i utförsbackarna.
Första tävlingsdag var på 
fredagen och då åkte vi en 
tekniksprint. Det var hinder 
som rundning av koner, branter, 
stakning och orgeltramp. Bäst 
av smålandslaget gick det 
för Moa Hansson i D16 som 
vann och Andrea Aulin i D 15 
som blev 6:a. I Smålandslaget 
betyder topp 10-placering att 
då fi rar vi med ”kladdkaka 
med extra allt”. Men innan vi 
fi ck fi ra det gick vi fackeltåg 
till centrala Torsby, där 
invigningen ägde rum. Trötta 
men nöjda kröp vi i säng den 
kvällen. 

På lördagen vaknade vi till ett 
milt men snöigt Torsby. Det var 
även ett tuff t tävlingsprogram 

denna dag. Det började med 
en prolog 2,5 km i fristil på de 
kuperade banorna för att sedan 
på eftermiddagen övergå till 
jaktstart 5 km i klassisk stil, 
vilket var 2 varv på samma 
kuperade bana. Det var tuff a 
förhållanden för våra vallare 
som fi ck slita hårt för att få 
till skidorna då det snöade och 
var plusgrader. De fl esta av 
oss valde till slut att köra på 
ruggade skidor.
Eftersom det tog lång tid 
att gå mellan Stjärneskolan 
och skidstadion hann vi D 
16-tjejer inte gå ner och äta 
lunch mellan prologen och 
jaktstarten. Som tur var hade 
Ann och mamma lyckats 
ordna så ledarna i Gästrikland 
tog med sig mat till oss. De 
räddade vår dag!!! 
I min klass, D16 klassen, kom 
Moa Hansson på 5:e plats, 
Elsa Melin på 39.e plats och 
jag på en 50:e plats. Även 
denna dag gick det bäst för 
Moa och Andrea.

På kvällen avslutade vi 
med en kamratmiddag i 
Stjänehallen. Vi fi ck Tacos. 
Det var riktigt gott.  Kvällens 
höjdpunkt var föredraget 
som paraolympikern 
Anders Olsson höll som 
var så inspirerande. Alla vi 
ungdomar och ledare gav 
honom stående ovationer 
efteråt. Hans föreläsning hette 
”Det fi nns inga gränser” och 
handlade om att utmana sig 
själv. Alla distrikt hade röstat 

fram den som man tycker 
är en riktigt bra kamrat i sitt 
distrikt. Elsa Melin (Landsbro) 
vann Smålands kamratpris 
och fi ck ett pannband från 
Svenska Skidförbundet. Efter 
kamratmiddagen spelade 
vi lite kort med några från 
Jämtland-Härjedalen innan vi 
gick tillbaka till vårt rum för 
att förbereda oss inför sista 
tävlingsdagen. 

På söndagsmorgonen vaknade 
vi upp till ett kallt men soligt 
Torsby. Äntligen! Vilken härlig 
dag. Först var det dags för par-
stafetterna. Där var det Ludwig 
och Wilma, Alexander och 
Elsa, Axel B och Emma och 
Axel G och jag som körde. Alla 
smålandslagen som körde par-
stafetten kom till C-fi nal. Där 
blev det en riktig Smålands 
fi ght. Vi var över 30 lag i den 
fi nalen. Det var riktigt roligt. 
Jag hade kanonfi na skidor 
denna dag och av de lopp som 
jag körde i Torsby var det detta 
jag är mest nöjd med. 
Mitt på dagen var det sedan 
dags för den långa stafetten. 
I smålandslaget körde Karl, 
Andrea, Simon och Moa. 
Olof, Adam och Benjamin 
åkte i mixlag tillsammans med 
Göteborg och Medelpad. Vi 
som redan åkt våra parstafetter 
hejade allt vad vi kunde. Det 
var jättekul. Smålandslaget 
åkte till slut in som 8:e lag.  
Efteråt var alla glada och vi 
kände att vi hade kämpat på allt 
vad vi kunde denna helg trots 
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Skidor - Folksam Cup

lurigt väder och tuff a banor.

Bäst var ändå att Småland 
lyckades slå Västergötland. 
Det är viktigt!!! Detta kommer 
vi att fi ra ordentligt då vi ska ha 
en återträff  lite senare i vår.
Trötta, nöjda men även lite 
ledsna gick vi av bussen i 
Jönköping. Det kändes rätt 
ledsamt att hälften av oss i 
detta härliga gäng nu ska lämna 
ungdomsklasserna för att nästa 
år bli juniorer.  

Det har varit 3 riktigt roliga 
år då jag haft möjligheten 
att få vara med Smålands 
skidförbund på både tävlingar 
(Pölder cup), många läger 
(Västervik, Hestra, Idre mfl ), 
ICA cup 2015 och Folksam 
cup 2016 och 2017.  
Hoppas nu att några andra 
Viljan-ungdomar får chansen 
att representera Småland i ICA 
cup eller Folksam Cup för det 
här är bland det roligaste jag 
gjort.

Elisabet Mikkelsen

Artikelförfattaren gillade Tors-
by men kommer att sakna 
ungdomsklasserna när hon 
blir junior nästa vinter.



Bildsvepet - Barnens Vasalopp och KM

Klubbmästerskap skidor Havslätt 
20170311

Öppen Herr 6.5 km
1 Våge Rindstig 28.34
2 Jan Johansson 31.52
3 Tomas Petersson 39.26

Öppen Dam 6.5 km
1 Maria Rindstig 31.14
2 Carola Petersson 48.41

Herrar 75 3.9 km
1 Sylve Rindstig 22.09
2 Per-Gunnar Jörke 25.50

Öppen Ungdom 2.6 km
1 Emma Rindstig 14.31
2 Emil Kreutner 14.32
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Barmvasa 
med med-
aljer och 
diplom, 
starten på 
KM och 
spurtstrid 
mellan 
Emma 
och Emil
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MTB-O

Mars månad och nu kan man 
på allvar ta tag i MTB cykel 
och smörja upp kedjan och 
kontrollera att allt är i sin 
ordning. Faktum är att vissa av 
oss redan har varit och cyklat 
MTBO i Kalmar! 

Det stundar en ny säsong, 
och efter årets årsmöte, har 
vi även en MTBO kommitté, 
det känns kul att klubben vill 
satsa på en växande sport. 
I kommittén ingår Stefan 
Olheden, Åsa Hermansson och 
Manfred Olejnik, dessutom 
bistår Arne Erlandsson från 
Orienteringssektionen.

Vad väntar under det här året;

·         Våra nya cykelkläder 

·         Närtävlingar MTBO

·         Svenska Cupen MTBO

·         Oringen – MTBO 5 dagar!

·         Medel DM MTBO –SOK 
Viljan

Närtävlingar MTBO är planen 
att göra det som en Cup 
tillsammans med Ålems OK 
och Kalmar OK.

Medel DM MTBO är i 
planeringsstadiet, förslaget till  
tävlingsområde är Havslätt, 
och boka in gärna i kalendern 
lördagen den 9 september.

Vi skall även ta hem att antal 
kartställ för uthyrning och som 
man kan köpa. Vi ska försöka 
oss på en MTBO dag i samband 

med vår när tävling, där det 
skall fi nnas prova på banor.

Slutligen så kommer vi att 
samarbeta med OCK och deras 
träningar på onsdagar, titta i 
kalendern när dessa startar.

 /Manfred

Petra tillbaka i 
Viljan

Petra Olejnik återvän-
der till moderklubben 
efter några år i Skogs-
falken. Petra fyller 21 
i år och nu öppnas 
möjligheten till damlag 
för Viljan igen. Vi har 
fl era yngre tjejer på 
gång och dessutom 
bor Sofi a Brenander i 
stan igen.
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Veteranerna

Bilden som blev vinjettbild för Hitta uts facebooksida togs i november utanför Fliseryd. 
Nedan stadsvandring 9 mars när snön hindrade skogspromenader.
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Grattis jubilarer!

30 år Josefi ne Carlsson fyller 30 
år den 18 juni

Namn Datum Fyller

Birger Andersson 27 maj 90
Rose-
Marie

Nilsson
28 juni

80

Karl-Erik Pettersson 8 april 70
Håkan Fransson 12 april 70
Ingvar Persson 24 maj 70
Claes Engberg 25 juni 70
Magnus Cederlöf 1 april 50
Marcus Nilzén 25 april 50
Torbjörn Svensson 19 maj 50
Josefi ne Carlsson 18 juni 30
Elin Borg 1 april 10
Edgar Eveborn 14 april 10
Siri Johansson 19 juni 10 70 år Ingvar Persson fyller 70 år den 24 

maj och Karl-Erik Pettersson den 8 april

90 år Birger ”Bibben” Andersson fyller 90 
år den 27 maj. Han var med och bildade Vil-
jan som 16-åring 1943. Han var ordförande i 
klubben 1970-71.



www.sokviljan.se 


